



# The Hong Kong Institute of Environmentalists

## 香港環境師學會 (非牟利專業組織)

Benefits and entitlements for member of HKIOE, 3/2020

香港環境師學會會員的福利

1. Voting for nomination of council members.  
委員會的投票權
2. Eligible to sit on HKIOE Council and AGM.  
列席委員會和週年大會
3. Use MHKEnv professional designation.  
享有 MHKEnv 環境專家的銜頭
4. Join HKIOE or partnering organizations activities and CPD  
可以參加本會或合作組織的活動及可持續專業發展。
5. HKIOE has been successfully organized the national green and innovative buildings competition with over 20 China universities  
本會獲 20 多間中國大學的合作舉辦 全國綠色建築創意大賽 。
6. HKIOE has been successfully organized Young Environmentalists Campaign in China, Hong Kong and other cities  
本會獲中國，香港及其他地區中小學的合作推行 小小環境師計劃或頒獎典禮。
7. HKIOE has been successfully organized many important events with international, local and other professional associations  
本會獲國際，香港及各地區的專業組織合作協辦活動。
8. HKIOE has been successfully recruited China, Hong Kong and other list groups, SME entrepreneurs  
本會獲中國，香港及各地區的上市公司，中小企加入成為公司會員，支持及推廣 HKIOE。
9. HKIOE has been successfully formed HKIOE Youth Basketball Team and participating games  
本會成立少年籃球隊，並多次參與公開比賽。
10. HKIOE has been successfully formed HKIOE Badminton Team and played open games  
本會成立羽毛球隊，並多次參加公開比賽。

分會 23 個：香港・深圳・澳門・珠海・廣州・梅州・南寧・株洲・成都・重慶・上海・天津・北京・台灣高雄市・越南胡志明市・柬埔寨金邊市・新加坡・馬來西亞柔佛州・印尼雅加達・新西蘭奧克蘭・澳洲墨爾本・美國加州・瑞典斯德哥摩爾

Flat A3, 9/F, Forda Industrial Building, Tai Lee Street, Yuen Long, N.T., Hong Kong

Tel: (852) 2476 1266

Fax: (852) 2148 2986

Email: [info@hkioe.hk](mailto:info@hkioe.hk)

Web: [www.hkioe.hk](http://www.hkioe.hk)